



印度尼西亚

Package (A1)

3天2夜 峇淡-民丹岛 度假欢

3D2N Batam-Bintan Wonderful Tour

Let's your holiday mood is begin with us now



Tour Code: DSW190417B3DTBATAMBINTANPAKETA

Day 1 Singapore –Batam

Lunch / Dinner

Depart from Singapore Harbor front Centre, Counter #03-43, Sindo Ferry Service. Upon arrive at Sekupang pier, after immigration / custom clearance, you will be greeted by our friendly tour guide and escorted to awaiting air-conditioned bus and proceed for Sightseeing tour which coverage of iconic of Sea Forest Adventure is a recreational project in **Nuvasa Bay**, Nongsa. Thereafter, proceed to visit Kampung Tua Village, group photo taking at iconic of **Welcome to Batam & Dataran Engku Putri** is The Island's Very Own 'Hollywood' Sign for group photo taking, **Pineapple Cake Factory** and **Be Superheroes Gallery**. Lunch will be serve at Local Restaurant. After lunch, tour will continue to visit **Batam Chocolate House**, **Chengho Mosque**, **Trick Eyes Museum**, **Local Dry Market**, **Cultural Dance** and Statue of **Goddess Kuan Im**. Transfer to check-in hotel. Dinner will be serve at Local Restaurant.

Day 2 Batam – Bintan

Breakfast / Lunch

After morning breakfast, assemble and transfer to Punggur Ferry Terminal. Depart by high speed boat to Uban Pier (journey will take about 15 - 20 minutes). Upon arrive at Uban pier, you will be greet by awaiting bus and proceed to visit to **Treasure Bay**, the S.E Asia First man-made seawater Crystal Lagoon at 6.3 ha. Here, you will find an extensive range of recreational and sporting activities suitable for all ages from dawn till dusk, next, will visit **Lagoi Bay** is a prime tropical beach resort development spread over 1,300 hectares on the Indonesian Island of Bintan. Local Delight Lunch will be serve at here. Thereafter, our tour will continue to visit **Safari Lagoi** is an eco-farm situated in the middle of rolling hills filled with plantations of local and exotic fruits and vegetables, as well as various rescued wildlife. You will take a tour around the 17-hectare farm, lasting for about 1.5 to 2 hours, which will include an excursion around the many fruit and vegetable farms where guests will actually get to have hands-on experience with planting or harvesting of crops, learn to make local dishes with the produce cultivated from that farm. You will also get a chance to interact with the many animals and birds at the farm (like elephants, gorillas, turtles, goats, alligators, etc.), and feed fish that is organically reared here. Thereafter, our journey will stop-by at **Sanghrama Sebong Perih (Kwang Kong Temple)** and **Turtle Monument** for photo taking. Come at late afternoon, assemble transfer to check-in hotel. Dinner by own arrangement.

Day 3 Bintan – Batam – Singapore

Breakfast

After morning breakfast at hotel, free at own leisure until check out hotel. Assemble at hotel lobby and depart by high speed boat to Batam. Upon arrive at Punggur Pier, transfer to Batam Centre Pier. Depart by high speed ferry to Singapore.

第一天：新加坡 – 巴淡岛 (今晚)

集合于港湾码头 (HARBOUR FRONT CENTRE) 柜台 #03-43 企鵝渡輪 (PENGUIN FERRY SERVICES) 取船票。抵达巴淡岛，将由导游迎接各位，开始一天的行程。首先将带各位去参观**努瓦萨湾**，**卡它图亚村**，欢迎来到**巴淡岛**的标志拍照留念，**鳳梨酥工厂**以及**SUPERHERO 专卖店**。午餐将在当地餐厅享用。过后将带各位前往**巧克力屋**，**干料市场**，**特异功能秀**（如下雨表演将取消），**卡它图亚村**，**农沙滩**，**郑和清真寺**，**特丽爱 3D 美术馆**以及**塞古邦观音塑像**。之后回返酒店休息。晚餐将会在当地餐厅享用。

第二天：巴淡岛 – 民丹岛 (早午)

享用酒店早餐，集合于酒店大厅，出发前往 **PUNGGUR** 码头乘搭快艇前往民丹岛。抵达岛上，导游将带各位前往民丹岛 **Treasure Bay**，午餐将在 **Lagoi Bay** 海滩享用。过后出发参观 **Safari Lagoi** 是一个生态农场，位于绵延起伏的山丘中，充满了当地和异国水果和蔬菜的种植园，以及各种被抢救的野生动物。您将参观 17 公顷的农场，时间约为 1.5 至 2 小时，其中包括在许多水果和蔬菜农场附近的游览活动，客人实际上可以获得种植或收获作物的实际经验，学习用农场种植的产品烹制当地的菜肴。您还将有机会与农场的许多动物和鸟类（如大象，大猩猩，海龟，山羊，鳄鱼等）进行互动，并在这里有机地饲养鱼。过后出发参观**关官寺**以及**巨龟纪念碑**。之后回返酒店休息。晚餐自费。

第三天：民丹岛 – 巴淡岛 – 新加坡 (早)

享用酒店早餐，酒店退房，集合于酒店大厅。过后出发前往 **UBAN** 码头乘搭渡轮快艇回巴淡岛。抵达 **PUNGGUR** 码头将带各位回返 **Batam Centre** 码头回返新加坡的时候了。岛游将会送各位到码头乘搭渡轮回新加坡。

HOTEL CHOICE	4 – 20 pax / 4 – 20 人				21 pax & above / 21 人以上				
	ADULT 大人		CHILD 小孩		ADULT 大人		CHILD 小孩		
	Single	Twin/Trp	CWB	CNB	Single	Twin/Trp	CWB	CNB	Infant
Golden Bay Hotel 3*	S\$246	S\$196	S\$187	S\$159	S\$237	S\$187	S\$181	S\$153	S\$33
Novotel Hotel 4*	S\$267	S\$209	S\$210	S\$164	S\$258	S\$200	S\$194	S\$158	S\$33
Planet Holiday Hotel 4*	S\$293	S\$222	S\$213	S\$164	S\$284	S\$213	S\$207	S\$158	S\$33
Validity: 20 April – 30 December 2017 / PER PERSON									

The Package Include of / 费用包括:

- Return Ferry Ticket (SIN/BTH/SIN) by Sindo Ferries or similar.
- 1 Night Hotel Room Accommodation as per hotel choice above.
- 1 Night Hotel Room Accommodation at **Bintan Sayang Resort Bintan** or similar.
- 1 Day Batam Sightseeing Tour + Nuvasa Bay + Trick Eye Museum + Kampung Village Tour as per itinerary.
- 1 Day Bintan Tour + Treasure Bay + Lagoi Bay + Safari Lagoi as per itinerary.
- 1 Breakfast, 2 Lunch, 1 Dinner as per itinerary.
- Land Transfer as per itinerary and
- Local Guide Assistance.

The Package Exclude of / 费用不包括:

- Singapore PDF & Fuel Surcharge of S\$21/pax & Batam Terminal Fee of S\$8/pax (subject to change).
- Batam Guide & Driver Tipping of S\$2/pax/day.
- Personal Insurance, Room Service, Optional Tours, Porterage Fee, Visa Fee, and all expenses of personal nature.

Term & Condition / 备注:

Above price which is offer from Sunday to Thursday only, Weekend Surcharge is S\$30/r/n is applicable for Friday, Saturday, Eve of PH & PH.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(PTD-220417)